
Protokół Nr 30/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 2 lipca 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1100

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przygotowanie projektów uchwał Zarządu na najbliższą Sesję
3. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2.  Przygotowanie projektów uchwał Zarządu na najbliższą Sesję
Przewodniczący poinformował zebranych, iż  Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu nie 
przyjmie do realizacji  w roku bieżącym zadania wnioskowanego przez Komisję Budownictwa  
pn. „projekt rozbudowy parkingu przy bloku nr 42 w os. Na Wzgórzach” w związku z powyższym 
Zarząd zaproponuje wprowadzenie ww. zadania w roku 2016.

Przewodniczący  odczytał  Członkom Zarządu  pismo  z  Zespołu  Ekonomiki  Oświaty  w  sprawie 
opinii do zadań Dzielnicy XVII w roku 2016, a następnie Zarząd rozpatrzył poszczególne punkty 
ww pisma, co znalazło odzwierciedlenie w załączniku do projektu uchwały Rady Dzielnicy XVII w 
sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2016. 
Przewodniczący odczytał zebranym propozycje odpowiedzi na pismo z ZEO, które Zarząd przyjął 
jednogłośnie pozytywnie.

ad.3. Informacje i wolne wnioski
Brak

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1530

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII odbędzie się 7 lipca 2015r. o godz.1230

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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